
Zápisnica zo zasadnutia komisie zo dňa 30.06.2020 

K bodu 1. Dotácie pre subjekty športu a kultúry na rok 2020 

 
 

 

 

 
 

Miesto zasadnutia Novoveská 17/A 

Začiatok 17:30 

Ukončenie 20:00 

Prítomní Členovia komisie a hostia podľa prezenčnej listiny 

 

 

 

 

 

 

 

 

Úvod 

 
Úvodom predseda komisie p. Jozef Tittel privítal prítomných členov komisie. Následne bol 

schválený   program   podľa    pozvánky (Bod č. 1 a 6 sa vymenili). 

 

Por. 
číslo 

Program 

1 Dotácie pre subjekty športu a kultúry na rok 2020 

2 Športový areál I.Bukovčana - informácia 

3 Projekt vybudovania športovej haly 

4 Rozšírenie workoutového ihriska - P. Horova - informácia 

5 Plán kultúrnych podujatí 

6 Stav kroniky 

7 Rôzne 

8  Záver 

 
 

Prerokovanie bodov programu 
 

 

 

 

 

KŠK rokovala o situácii v oblasti dotácii pre subjekty športu a kultúry a vníma kritickú finančnú situáciu 

futbalového klubu FK Lokomotíva

Komisia športu a kultúry 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves 



K bodu 3. Projekt vybudovania športovej haly 

K bodu 4. Rozšírenie workoutového ihriska pri ZŠ P. horova - informácia 

Predseda dal hlasovať: KŠK odporúča MZ MČ BA – DNV na svojom najbližšom zasadnutí 

schváliť dotácie pre subjekty športu a kultúry. 

Prezentácia: 9 počet poslancov:  3 

 

počet neposlancov:   6 

Hlasovanie Za: Proti: Zdržal sa: 

Poslanci 3 0 0 

Neposlanci 6 0 0 

 

 Návrh bol prijatý. 
 

 

 
 

 
 

  

KŠK diskutovala o súčasnom stave a potrebe revitalizácie šport. areálu I. Bukovčana. KŠK  

 

 
 Bez uznesenia 

 
 

 

 

 

KŠK definovala potrebu vybudovania športovej haly na území našej MČ. Súčasťou haly by podľa názoru členov komisie malo 

byť multifunkčné ihrisko, tribúna, priestor pre stolný tenis, bedminton, šatne, sklad, bufet a priestor pre lezeckú stenu so 

samostatným vstupom. 

 

 

Predseda dal hlasovať: KŠK odporúča Miestnemu úradu vypracovať zámer 

vybudovania športovej haly v 2 variantoch: 1. Klasická športová hala + lezecká stena 

v samostatnej budove. 2. Športová dvoj-hala + lezecká stena v samostatnej budove. KŠK 

odporúča vypracovať odhad nákladov projektu pre halu a lezeckú stenu samostatne.  

 

Prezentácia: 9 počet poslancov:  3 

 

počet neposlancov:   6 

 

Hlasovanie Za: Proti: Zdržal sa: 

Poslanci 3 0 0 

Neposlanci 6 0 0 

 

 Návrh bol prijatý. 
 

 

 

KŠK zobrala na vedomie rozšírenie workoutového ihriska. 

 

 Bez uznesenia 

 

 

K bodu 2. Športový areál I. Bukovčana – informácia  



K bodu 5. Plán kultúrnych podujatí 

K bodu 6. Stav kroniky 

 

Riaditeľ Istracentra pán Rastislav Šimkovič prezentoval KŠK plán kultúrnych podujatí na najbližšie obdobie.  

 

 

 

Predseda dal hlasovať: KŠK berie na vedomie plán kultúrnych podujatí podľa 

predloženého návrhu. 

 

Prezentácia: 9 počet poslancov:  3 

 

počet neposlancov:   6 

 

Hlasovanie Za: Proti: Zdržal sa: 

Poslanci 3 0 0 

Neposlanci 6 0 0 

 

 Návrh bol prijatý. 

 

 

 

 

 

KŠK rokovala o návrhu zápisu do kroniky predloženým kronikárom MČ BA – DNV Mgr. Vladimírom Dobríkom.  

 

 

 

Predseda dal hlasovať: KŠK odporúča letopiseckému výboru schváliť zápis do kroniky 

podľa predloženého návrhu. 

 

Prezentácia: 9 počet poslancov:  3 

 

počet neposlancov:   6 

 

Hlasovanie Za: Proti: Zdržal sa: 

Poslanci 3 0 0 

Neposlanci 6 0 0 

 

 Návrh bol prijatý. 



 

 

 
Záver 

 

Predseda komisie sa poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí a o 20:30 zasadnutie 

komisie ukončil. 
 

 Titl., meno a priezvisko Podpis 

 
Zapísal 

 
Pavol Goldstein 

 

 
Predseda komisie 

 
Jozef Tittel 

 

 


